
Årsmelding for Tomter vel 2022 
Styret 
Styret ble valgt inn den 7.03.22 og består av:  

• Fredrik Borch Lynghaug, leder  
• Alexander Savert, nestleder og elvestikomité 
• Roar Fredriksen, styremedlem 
• Tove Bremnes, styremedlem og arrangementskomité 
• Susanne Lund-Høie, styremedlem og lekeplasskomité 
• Georg Ståle Brødholt, vara 

Engasjert regnskapsfører er Espen Thorsrud (kasserer) 
Styret har hatt møte 17/1, 29/04, 31/05 og 19/09, og det har også vært fle-

re møter i de ulike komiteene i løpet av året. Vi har deltatt i møter med kommu-
nen og lokale næringslivsorganisasjoner. 

Det var i 2022 152 betalende husstandsmedlemmer. Dette var en nedgang 
fra 190 i 2021.  

Høydepunkter 2022 
Lekeplasser i nabolagene 
Vi mottok i 2022 støtte til lekeplassene på 20 000 kr fra Spydeberg Spare-
bankstiftelse. Våre to flotte lekeplasser i bygda har fått benker og flere leker. 
Mange dugnadstimer ble lagt ned og frivillige har klippet gress og måkt gjen-
nom sesongen. 

Elvestiprosjektet 
I 2022 har elvestien fått tilskudd for stedsuviklingsmidler fra kommunen, støtte 
fra Stiftelsen Trøgstad Brannkasse og fra Statsskog på til sammen 225 000 kr. 
Det er investert i driftsmaskiner for rydding og transport av materialer. Det er 
arrangert flere dugnader og de etablerte stiene er holdt åpne. Forarbeide for 
universalt utformet sti er startet.  

Fliskutting 
Fliskutteren ble igjen klar til innsats etter lagerhavari. Vi fikk ikke gjennomført 
runde i fjor men er klare for 2023. 

Årsmøtet  
Ble gjennomført på Art To Be sine lokaler og Hans Kristian Jensen fortalte om 
Tomter i tidligere tider.  

17. mai 
17.mai-frokosten kunne endelig gjennomføres igjen, etter flaggheising på sko-
len. Vi flagget og pyntet sentrum med bjørkeris.  
Årets 17. mai omfattet også andre arrangementer andre steder denne dagen  
andre steder og komitén var faktisk koordinator i kommunens mange tiltak den-
ne dagen.  
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Julegrantenning 
Ble gjennomført med juletre med julestjerna som ble laget til oss. Julenissen 
kom og delte ut godteposer. Lysvandring gikk fra idrettsplassen til torget. Jule-
treet ble pyntet med gaveønsker fra barn som lever under fattigdomsgrensa. 
Glassbua ble pyntet Sentrum ble pyntet med julenek og kranser, laget av 
bygdekvinnelaget som også serverte sveler.  

Andre handlinger ved vellet 
I løpet av 2021 har Tomter Vel holdt kontakten med kommunen for å utbedre 
lokalmiljøet på flere måter.  

• Dialog med med kommunens 17.mai-komité.  
• Vi har stilt på Lokale Verksteder i regi av kommunen  

Økonomi 
Tomter vel har driftskonto, hvor leder og regnskapsfører (kasserer) har disposi-
sjonsrett.  

Tomter vells årsmøte disponerer også et «Tomter vells fond», til beste for Tom-
ters innbyggere. Fondet har egne statutter. Styret vurderer søknader om midler 
til ulike prosjekter.  

De forskjellige komitéer har blitt gode til å søke midler og vi har fått gjennom-
ført flere investeringer som vil gi Tomters innbyggere glede fremover.  

Sosiale medier 
Vi har et eget nettsted, <www.tomtervel.no>. Vi har også en Facebook-side 
som er hyppig besøkt. Vi ønsker å nå ut til så mange som mulig av Tomters inn-
byggere og bruker også oppslag på jernbanen og butikken.  

Fremover 
Vi ønsker videre å ha mer fokus på ungdommen i Tomter, og ønsker å opprette 
en ungdomskomité. Vi har fått et komitémedlem som brenner for ungdommers 
ve og vel. Vi er på jakt etter lokale som kan brukes til dette. 
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http://www.tomtervel.no

